
 

Dagsorden 

Skolebestyrelsen 

 

 

 

Mandag d. 29. nov. 2021 

 

 

Der afholdes møde i skolebestyrelsen mandag den 

29. nov. 2021 kl. 19.00 – 21.00 på afd. for de ældste elever 

med følgende dagsorden:                    

                      Bemærk tid og sted!  

 

 

Fraværende:  

Jesper 

Peter Ravn 

Lasse 

Elevrådet ved Jonas og Adam 

 

Dagsorden:    Referat: 
 

                             

1. Orientering. 

 

a) Fra elevrådet 

 

 

 

b) Fra Formanden 

 

 

 

 

 

c) Fra Skoleledelsen 

• Jens (Indskoling og SFO) 

• Susanne (Udskoling) 

• Lars 

 

 

 

d) Fra Personalet  

 

 

 

 

 

 

Deltog ikke. 

 

 

 

 

Kristian hilser velkommen. Har intet nyt. 

 

 

 

 

Indskoling: 

Lidt omrokering på indskolingen – især 

udenfor for at tilgodese alle. Klasserne 

har fundet sig til rette. Praktikanter 

(elever) fra udskolingen har været en god 

oplevelse. 

Bibliotek igen en mulighed efter jul. 

Skolehjemsamtaler er startet. 

 

Udskoling:  

Øveprøver fra UVM som terminsprøver.  

Praktikuge veloverstået med før- og 

efteraktiviteter, individuelle og fælles. 

Opgaverne har vi udarbejdet i samråd 

med UU-vejlederen og 

Erhvervsplaymakeren. 

Politiet har deres morgentjek af færdsel. 

Dukker op ved lejlighed på udskolingen 

evt. før nytår. 

Forbyggende snusarrangement med 

tandplejen og sundhedsteamet starter i 

morgen, tirsdag den 30. november. 

Klasseopdelt hhv. 7., 8. og 9. årgang. 

Der er indkaldt til MUS-samtaler. 

 

 

Lars: 



Vi har ønsket at indføre restriktioner for 

at være på forkant med situationen. Det 

betyder, at vi har aflyst kirkegang, 

julearrangementer, fællessamlinger etc. 

Vi følger situationen dagligt. Vi 

appellerer til den sunde fornuft. 

 

Pia for personalet: 

Har forståelse for aflysning af diverse 

arrangementer. 

Der er stor fokus på kulturprocessen. 

 

2.   Dialogmøde. 

            Vi kommer jo lige fra dette, så vi snakker kort om det. 

              

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

3. Byggeri. 

 

2. 

Oplæg ved Per Viggo Larsen om 

fremtidens skoler og budget 2022. 

Kirstine Bille var obs på, at ETS får flere 

elever end forventet.  

Det er vigtigt, at der kigges på udearealer. 

Fremtidens skole – faglokaler. 

Spørgsmålet om faste rammer for de 

udfordrende børn blev debatteret i 

gruppen. 

Budget 2022: Bestyrelserne ønsker penge 

ud til flere lærere. 

Ejendomsservice: Prioritet af opgaver – 

hvilken rækkefølge? 

 

3. 

Prioriteringer: 

Inventar til faglokaler samt grupperum 

ifa. højryggede sofaer samt naturhuset har 

været prioriteret. 

Ledelsen har justeret i arkitekternes 

prisoverslag og anmodet om at finde 

billigere inventar og at differencen 

henlægges til udearealerne. 

Vi har forsøgt at søge specifikke 

fornyelsesprojekter – ex. ”More play 

puljen”. 

Kunne vi kigge på ”Ebeltoft i 

Udvikling”? 

Sponsorcykelløb til støtte af udearealer? 

 

            

 

 

 

4. Regler for løbehjul m.m. 

Endelig godkendelse efter tilretning. 

 

 

 

5. Snus og rygning på udskolingen. 

SL indleder dialogen om dette. 

 

 

 

 

 

 

4. 

Godkendt med rettelser om SFO 

 

 

5.  

”Manden med arret”. Enighed om god idé 

– 8. og 9. årgang 

Som en del af det forebyggende arbejde 

omkring snus. 



 

 

6. SFO. 

Udsat fra sidste møde. 

             

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

7. Skolebod (jf. årshjulet). 

Kort status! 

 

 

 

8. Evt. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

6.  

125 børn tilmeldt.7 voksne heraf en 

studerende. 

Kvisten: kreativt værksted er indrettet.  

Pyramiden: til 2. og 3. årgang. 

Naturhuset: bliver brugt meget af SFO´en 

– omdøbt til IndePindeNatur. 

Tilbud om svømning. 

Har en del socialpædagogiske opgaver i 

SFO´en. 

 

Jens kigger ind i nye muligheder sammen 

med børnene og de voksne omkring dem. 

 

7. Skolebod udsættes til næste møde 

 

 

 

 

8. Næste møde: Mandag den 13. dec. kl. 

18.00.  

      

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

      

              

 

 

 

 

 

 

 

 


